
 
 

Alpint: Alpina Kommittén månadsmöte 

25 mars 2014 

Protokoll 

Närvarande:  Tom Rapaport   AK, Sammankallade 
  Carl Johan Borgenstam  AK, Sekreterare 
  Mats Kallur   AK, Tävlingsansvarig 
  Mia Wisén   AK, Utbildningsansvarig 
  Ulf Rockström   AK, Träningsansvarig 
  Emanuel Isaksson  AK, LVC Ansvarig 
 

Mötesnoteringar 

Agenda  
 

Föregående protokoll 
Rapport om läget från respektive 

 Träning (Uffe) 
 Tävling (Mats) 
 LVC (Emanuel) 

 Utbildning (Mia) 
 Ekonomi (Tom) 

Övriga frågor 

 Utvärdering LVC 

 LVC Kval U14: Priser 

 DM plaketter  
 

 

Mötesnoteringar 

 
Föregående protokoll 
 
Läggs till handlingarna. Carl Johan har en restpunkt gällande JAKs DM plaketter.  
 
Träning 
 
Ulf R har pga. tidsbrist inte kunnat ha tränarmöten med respektive klubb. En ytterligare förklaring är 
att han uppfattat ett begränsat intresse hos de olika klubbarna.  



Ulf R planerar hur vi kanske på ett bättre sätt driver detta vidare, t.ex i kombination med 
ordförandemöten. 
 
”Vinnarlägret” är planerat, tid och kostnad, inklusive engagerade tränare samt planering för 
föräldrar. Fredrik Nyberg och Danne har tackat ja.  
 
Möte med Oskar Larsson i Uppsala för att planera fys-aktiviteter. Syftet att skapa ”att utbilda sig i 
träning”, ca 2-3 tillfällen, för U14 och U15.  
 
 
Tävling 
 
Alla klubbar har gjort ett strålande arbetet att samarbete för att etablera tävlingar på annan ort – 
utan AKs involverande. 
 
Vi tävlar fortfarande i Huddinge, kommande helg (29/3) är det U10 tävling.  
 
Tävlingsmöte är planerat till måndag den 31 mars.  
Beslut: Mats kontrollerar om intresset för att driva frågan gällande U8/U10 tävlingar utanför 
distriktet på tävlingsmötet.  
 
Beslut: Mats kontrollerar med förbundet varför alla ungdomstävlingar är färdiga så tidigt på 
säsongen.  
 
Alternativa LVC finalen med JAK/MASK var mycket uppskattad.  
 
LVC  
 
Se under övriga frågor 
 
Ekonomi 
 
Ekonomisk sammanställning utsänt av Tom.  
 
AKs ekonomi följer budget, något större intäkter just nu i förhållande till kostnader.  
 
Kvarstår LVC final kostnader och intäkter samt vinnarlägret. 
 
Beslut: AK betalar LVC kval sammanställnings pokaler för 2013/2014 då årets ekonomi tillåter detta.  
 
Beslut: Alpina Kommittén beslutar att stödja de tre Stockholms åkarna i U16 som via skolningslägret 
kvalificerade sig till tävlingarna i Pokal Loka den 15-16/2. AK gör det genom att subventionera de 
kostnader som dessa åkare personligen har haft för dessa tävlingar vilket motsvarar 3 750 
SEK/person. De åkare det gäller är: 

 Michelle Kervén/Huddinge SK AF 

 Lisa Olsson/Saltsjöbadens SLK 

 Olof Hedelin/Saltsjöbadens SLK 
 
Övriga frågor 
 
LVC sammanställning 
 
Stort arrangemang, och ett svårt arbete  att trimma ihop allt.  



För tight program men det gick.  
Träningsdagen för U14 – otroligt uppskattad  
 
Kläppen mötte inte alla krav vi behövde för att få det att fungera. Liftarna öppnades inte i den 
omfattning som vi behövde. Liftarna bemannades av klubbarna. Mathanteringen från Kläppen 
fungerade inte.  
 
Att köra ihop U12 och U14 var egentligen inte ett problem.  
 
Kort genomgång av utvärderingen, Emanuel kommenterar vissa delar.  
 
Summerat:  

- Hela tävlingen arrangemanget har överlag funkat mycket bra.  
- För många åkare i varje tävling – dygnets ljusa timmar räcker inte.  

 
LVC pokalerna från Stockholms LVC kval finns fortfarande hos MASK.  
Beslut: MASK har uppdraget att lösa utdelning/distribution av dessa priser 
 
DM och kostnader för plaketter 
Beslut: Kostnader för DM plaketter skall tas av Alpina Kommittén  
 
Till ordförandemöte bör diskussion ske hur vi hanterar DM. 
 
Radioapparater (från föregående protokoll)  
Inköpta och finns hos Täby för kanal uppsättning. Bosse E är materialansvarig. Träning och tävlings 
ansvariga inom AK bör ha ansvar för detta. 
 


